
 

 م 31/12/2024المنتهية في عن النتائج المالية السنوية الإعلان 

Announcement of Annual Financial Results Ending December 31, 2024 

تعلن شركة هضاب الخليج التجارية عن النتائج المالية السنوية 

 م. 31/12/2024المنتهية في 
Hedab Al Khaleej Trading Co. announces its annual financial results 

ending December 31, 2024 . 

   للعام   468,786,975ريال مقابل    590,783,395بلغت الإيرادات ريال 

 %. 26.0بارتفاع قدره السابق، وذلك 

   الربح إجمالي  مقابل    74,473,912بلغ  للعام   73,522,361ريال  ريال 

 %. 1.3السابق، وذلك بارتفاع قدره 

   ريال للعام   36,803,780ريال مقابل    29,873,136بلغ الربح التشغيلي

 %. 18.8السابق، وذلك بانخفاض قدره 

   الربح صافي  مقابل    15,286,651بلغ  للعام    26,995,536ريال  ريال 

 . %43.4السابق، وذلك بانخفاض قدره 

   ريال    31,209,176ريال مقابل    18,745,638بلغ إجمالي الدخل الشامل

 %. 39.9للعام السابق، وذلك بانخفاض قدره 

  ريال للعام السابق.  4.03ريال مقابل  2.28بلغت ربحية السهم 

   )المسيطرة غير  الحصص  استبعاد  )بعد  الملكية  حقوق  اجمالي  بلغ 

مقابل  153,957,551 وذلك  135,211,913ريال،  السابق،  للعام  ريال 

 %. 13.9بارتفاع )انخفاض( قدره 

  بلغت مكاسب )خسائر( التغير في القيمة العادلة للعقارات الاستثمارية

 % من رأس المال. 5.5ريال، بنسبة  3,678,051بنهاية العام الحالي 

  يعود سبب الارتفاع في الايرادات خلال هذا العام مقارنة بالعام السابق

وارتفاع %  20.6قطاع السيراميك والرخام بنسبة  ارتفاع في مبيعات  إلى  

 . %203.6بنسبة النقل  مبيعات قطاعفي 

   يعود سبب الانخفاض في صافي الربح )الخسارة( خلال هذا العام مقارنة

وارتفاع تكلفة %،  3.1بنسبة  ارتفاع تكلفة الإيرادات  بالعام السابق إلى  

ية  الائتمانمخصص الخسائر  وزيادة في  ،  %23بنسبة    الأعباء التمويلية

 . % 1059.7بنسبة المتوقعة 

  :(.رأي غير معدّلنوع تقرير مراجع الحسابات )مراجع 

   التاليقام المراجع الخارجي بلفت الانتباه إلى  "  
ً
دون أن يعد ذلك تحفظا

( حيث قامت الشركة 1في تقريرنا، نود أن نلفت الانتباه إلى إيضاح رقم )

أسهم شركة   إدراجبالإعلان في السوق المالية السعودي )تداول( أنه تم  

 من يوم   -هضاب الخليج التجارية في سوق )نمو(  
ً
السوق الموازي اعتبارا

 وبالرمز  9631م برمز تداول  2025مارس    5الموافق    ه1446رمضان    5

SA1690Q4MFH7 ن الدولي. ولم يتم تعديل رأينا في هذا الشأ ". 

 

 Revenues amounted to SAR 590,783,395, compared to SAR 

468,786,975 for the previous year, an increase of 26.0% . 

 Gross profit amounted to SAR 74,473,912, compared to SAR 

73,522,361 for the previous year, an increase of 1.3% . 

 Operating profit amounted to SAR 29,873,136, compared to SAR 

36,803,780 for the previous year, a decrease of 18.8% . 

 Net profit amounted to SAR 15,286,651, compared to SAR 

26,995,536 for the previous year, a decrease of 43.4% . 

 Total comprehensive income amounted to SAR 18,745,638, 

compared to SAR 31,209,176 for the previous year, a decrease of 

39.9% . 

 Earnings per share amounted to SAR 2.28, compared to SAR 4.03 for 

the previous year . 

 Total equity (excluding non-controlling interests) amounted to SAR 

153,957,551, compared to SAR 135,211,913 for the previous year, 

an increase of 13.9% . 

 Gains (losses) from changes in the fair value of investment 

properties at the end of the current year amounted to SAR 

3,678,051, representing 5.5% of capital. 

 The increase in revenues during this year compared to the previous 

year is due to a 20.6% increase in sales in the ceramics and marble 

sector and a 203.6% increase in sales in the transportation sector. 

 The decrease in net profit (loss) during this year compared to the 

previous year is due to a 3.1% increase in the cost of revenue, a 23% 

increase in the cost of financing costs, and a 1059.7% increase in the 

provision for expected credit losses . 

 Type of Auditor's Report (Auditor: Unmodified Opinion) . 

 The external auditor drew attention to the following: "Without 

qualifying our report, we would like to draw attention to Note No. 

(1), where the company announced on the Saudi Stock Exchange 

(Tadawul) that the shares of Hadab Al Khaleej Trading Company 

were listed on the Nomu Market - the Parallel Market, effective from 

Ramadan 5, 1446 AH, corresponding to March 5, 2025 AD, with the 

trading symbol 9631 and the international symbol SA1690Q4MFH7. 

Our opinion has not been modified in this regard ". 

 


